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Protokół nr 1 z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej w dniu 14.01.2015 r.  
 

Komisja na posiedzeniu w dniu 14.01.2015 r. obradowała w następujących sprawach: 
1-projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg złożonych przez X  
W porządku obrad IV sesji od numeru 1 do 10.  
Skargi dotyczą braku BIP-ów i elektronicznych skrzynek podawczych w jednostkach 
organizacyjnych gminy Pruszcz Gdański.  
19.12.2014 r. – Przewodnicząca Komisji Oświaty Ewa Romik skierowała zapytanie do w/w 
jednostek czy posiadają BIP i skrzynkę podawczą. 9.01.2015 r. upłynął termin odpowiedzi 
w/w jednostek.  
W dniu rozpatrzenia skargi (14.01.2015) wszystkie jednostki organizacyjne wymienione w 
skardze posiadają BIP i elektroniczne skrzynki podawcze.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej w dniu rozpatrywania, 
jednogłośnie uznaje skargę za nieuzasadnioną.  
2- projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 59/2 w Wiślinie stanowiącej 
własność Gminy Pruszcz Gdański 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej jednogłośnie opiniuje 
projekt uchwały pozytywnie.  
3- projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojanowo 

Na zebraniu wiejskim mieszkańcy zgłosili dwie nazwy ulic: Dębowa i Serwisowa. W związku 

z tym, że ul. Dębowa istnieje już w Juszkowie ( ten sam obręb geodezyjny) oraz że obie 

miejscowości posiadają ten sam kod pocztowy, Komisja opiniuje pozytywnie nadanie nazwy 

ulicy: Serwisowa.  

4- projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2011 Rady Gminy Pruszcz 
Gdański z dnia 9 maja 2011 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej (Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 73, poz. 1549, zm. : z 2012r. Poz. 394; z 2013r. Poz. 4560; 
z 2014 r. poz. 2201) 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej większością głosów 

opiniuje projekt uchwały pozytywnie ( 1 osoba wstrzymała się od głosy, pozostałe głosowały 

za).  

5- wnioski:  

- radny M. Wysocki wnioskuje o wywóz przez gminę, leżącego już od lat eternitu na 

posesjach, 

- radny J. Sampolski proponuje wrócić do tematu przejęcia ul. Kasztanowej w Przejazdowie. 

Właściciele drogi chcą przekazać drogę za symboliczną złotówkę. W drodze znajdują się 

wszelkie media, 

- wniosek do sołtysów, aby do końca lutego 2015 r. przygotowali informację o ilości 

złożonego eternitu na terenie swoich sołectw przez osoby prywatne w m².  

 

Podpisy członków Komisji:  

1- Pawul Jan………………………………………………………. 

2- Wysocki Maciej………………………………………………… 

3- Osowska Małgorzata………………………………………….. 

4- Czerwińska Danuta…………………………………………….. 



5- Marek Kowlaski…………………………………………………. 

6- Ewa Romik……………………………………………………….. 

7- Szramuk Józef…………………………………………..………. 

8- Paśko Krzysztof………………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


